



TERKINI (/TERKINI) 09 Oct 2023 12:42 PM



Tan Teng Boo: Tiba masanya beli ekuiti Malaysia, yakin kepada "Perubahan Positif"

Tan Teng Boo

Oleh DIYANA ISAMUDIN

diyana@dagangnews.com (<mailto:diyana@dagangnews.com>)



KUALA LUMPUR 9 Okt - Masa depan ekuiti Malaysia kelihatan positif meskipun menghadapi cabaran seperti pemulihan pandemik, ketegangan geopolitik, gejolak politik, inflasi global yang meningkat, kadar pertukaran yang tidak stabil, dan corak iklim yang ekstrem, kata Pegawai Lantikan Khas icapital.biz Berhad (ICAP), Tan Teng Boo.

“Perubahan asas dan struktur memang akan mengambil masa, tetapi perubahan positif telah mula bergerak.

“Ekonomi dan politik Malaysia secara beransur-ansur telah berubah kerana pengaruh negatif daripada kepimpinan politik yang lama tidak lagi berpanjangan,” kata beliau.

Beliau menjelaskan bahawa, di bawah pentadbiran baharu, Malaysia telah mengambil langkah betul supaya kekal berkecuali daripada ketegangan persaingan AS-China.

Teng Boo, yang mempunyai pengalaman pelaburan lebih lima dekad, berkata saham Malaysia berpeluang untuk menghasilkan prestasi lebih baik daripada sebelum ini.

Menurut beliau, Bursa Malaysia telah menyaksikan banyak pasaran kenaikan jangka pendek, tetapi hanya sedikit pelabur mengetahui Bursa Malaysia hanya mempunyai satu pasaran kenaikan yang kukuh dari 1974 hingga 1981.

“Selepas menjerat pelabur dalam pasaran menurun (bear market) sejak 2014, Malaysia kini berada di persimpangan yang kritikal.

“Buat pertama kali dalam beberapa tahun, saya menjadi lebih optimistik tentang masa depan Malaysia.

“Berikutan banyak faktor positif, kini ada sebab untuk membeli saham Malaysia untuk jangka panjang walaupun kita masih menghadapi banyak cabaran.

“Selain itu, tidak perlu tepat pada masa pasaran. Memilih saham yang betul dan melabur untuk jangka panjang adalah strategi yang lebih baik,” tambahnya.

Teng Boo akan berkongsi pandangannya dengan lebih mendalam pada Hari Pelabur 2023 anjuran Capital Dynamics dan icapital.biz Berhad, yang diadakan pada 5 November di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur. - **DagangNews.com** (<https://dagangnews.com>)